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What we often forget is that the most successful entrepreneurs in the world all started 
out the same way. They didn’t know what the first step was or what they had to do, but they all 
managed to take it and become the amazing success stories they are today. 

I hope with Tenacity new business creator enjoy their inspiring responses and nuggets 
of wisdom as much as we did, as each person gives their unique take on this tricky subject. 
Startups are really hard. Every successful one had terrible hurdles and setbacks that they had to 
overcome. These challenges are the norm and not unique to you and your startup. So I come up 
with one thought at first investigate only law prices to have more clients and to avoid losing 
more money. 

Verbling has been described as the “chat roulette of language learning,” allowing 
language learners to find someone to have one-on-one language exchanges with via online 
teleconference. Users are connected through spontaneous chat sessions, matched up by their 
language needs, and given a 10-minute session in which they can practice language before being 
cut off and connected with a new partner, offering an experience that sounds frenzied, fun, and 
learning-intensive intensive. The startup recently raised $1 million in capital to continue its 
project and hire new talent. 
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Из всех видов искусства кино занимает уникальное место в современном мире, а 
соответственно и в жизни человека. Кинематограф — это целый социальный институт. Он 
влияет на жизнь общества, формируя сознания зрителя — это область культуры и 
экономики, объединяющая все виды профессиональной деятельности, связанной с 
производством, распространением, хранением и показом фильмов, а также учебно-научную 
работу (киноведение). 

Значительной частью кинематографии является киноиндустрия — отрасль 
промышленности, производящая кинофильмы, спецэффекты к ним и анимацию. Во многих 
странах киноиндустрия является важной отраслью экономики. Производство кинофильмов 
в Республике Казахстан сосредоточено в киностудии «Казахфильм» .  

Киностудия «Казахфильм» - это крупнейшая киностудия Казахстана. 
 Основная деятельность «Казахфильма» в настоящее время - разработка  сценариев  

и  проектов, производство и постпроизводство игровых, документальных и анимационных
 кино и видеофильмов, прокат кинофильмов казахстанских режиссёров.                                                                                                        

Но все, же в нашей стране есть режиссеры, которые смогли добиться успеха в рамках 
Казахстанского кинематографа. В данной статье показаны самые прибыльные кинокартины 



3027 
 

 К  ,    “К ” ( . 
 1)[1].  

  
 1 -     “К ”. 

 
  

 
     

К  
 7,47) 

2014  
 

$614.000   
 (7,37) 

2015  
 

 -
 (5,9) 

2016  
 

299.7 
. . 

 (8,22) 2007  
 

   2017   454,5 
. . 

   
  

2010  
Ш  

  
 

2017    243 
. . 

   
(6,98) 

2015  
 

Ш  2012   $800.000 К   
 (6,93) 

2017  
 

К  
(5,9) 

2005  -
,  
, И  

 

$34 . К  (6,82) 2018  
 

  
  (7,3) 

2011   $7.000.00
0 

 
 (6,2) 

2019  
 

:     [2] 
 
К        ,    
  К    ,   

 ,  ,  -      
 ,       . . Э    , 

,   .       . 
   -      ,  
     .       

.    ,    
,      ,      

   . 
И   ,    ,  К   
    : 
¾     , 

    ; 
¾      -  

; 
¾           ; 
¾        ; 
¾      ; 
¾         

 . 
 , ,          

 .    ,      
,    . 

И    , ,     
 : 

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)



3028 
 

    ,   
  ; 

     (     ) 
  ; 

    ,     , 
     (    ). 

Н         
: 
¾      ; 
¾       ; 
¾        . 
¾ А   ,       (  

 )     : 
¾   ; 
¾  ; 
¾      ,  

  ; 
¾       К    [3]. 

  ,        
( .  2). 

 
 2 –     . 

 
Ф    ,  Ք    ($)  

  Ц   3 043 672 440 53 870 309 2017 
-34 Ц   2 315 999 819 33 337 841 2018 

   . 
Н   

К  1 762 820 350 26 115 857 2018 
 

  WDSSPR 1 732 482 480 29 870 388 2017 
 WDSSPR 1 669 275 210 51 760 472 2013 

 Ц   1 534 423 389 25 362 370 2016 
Э  Ц   1 505 006 653 22 803 131 2016 

:     [4] 
 

 ,       10%  ,    
14   К   . Э       , 

 К      ,     
,   Disney, Sony, Universal, 20th century FOX.  

К    ,        
        

    ,     , 
  ,        . 

 
С  ва х ч в: 

1. https://ru.wikipedia.org/wiki/К  
2. http://www.kinometro.ru/kino/analitika 
3. https://brod.kz/blogs/ob-aktualnih-problemah-avtorskogo-kinematografa-v-

kazahstane/ 
4. https://www.filmpro.ru/materials/31307 
 

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)


